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Protokół nr XIII/19 

z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 21 sierpnia 2019 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 11.09 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 11.00.  

 

Przewodniczący Rady powitał zebranych gości: Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, radną powiatu łódzkiego wschodniego 

Martę Stasiak, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie nadkom. Roberta Kieszka, 

sołtysów, kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego w Rzgowie. Przewodniczący Rady 

poinformował, że obrady XIII sesji są transmitowane on–line. 

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Paweł Redzynia. Radny Rafał Kluczyński dotarł później.  

  

Obsługę prawną zapewniała adw. Agata Sobieszek - Krzywicka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów 

zgłosił na sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad. 

 

Na posiedzenie dotarł radny Rafał Kluczyński. Stan Rady: 14 radnych. 

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XI i XII sesji.  

6. Sprawozdania z działalności międzysesyjnej: 

a) Burmistrza, 

b) Przewodniczącego Rady, 

c) Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Rzgów porozumienia międzygminnego z Miastem Łódź w sprawie wykonywania 

zadania publicznego polegającego na świadczeniu usług w zakresie zaopatrzenia 

w wodę dla mieszkańców Gminy Rzgów przez Miasto Łódź (DRUK 1) 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2019-2036 (DRUK 2) 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 

2019 (DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania  dodatku motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycielom 

szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina Rzgów (DRUK 4) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości (DRUK 5) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Rzgów z Europejskiego 

Stowarzyszenia Wspólnot Przemysłu Tekstylnego (ACTE) (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych (DRUK 7) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników (DRUK 8) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej (DRUK 9) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie  

(mjr Sucharskiego) (DRUK 10) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie  

(Józefa Bema) (DRUK 11) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie 

(Mickiewicza) (DRUK 12) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela 

Gminy Rzgów (DRUK 13) 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Komunikaty, sprawy różne.  

22. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.5. 

Protokoły z XI i XII sesji zostały przyjęte bez uwag. 

 

Ad.6. 

a) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w okresie od dnia 26.06.2019 r. do dnia 

20.08.2019 r. przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński. 

 

Uwagi do sprawozdania mieli radny Jarosław Świerczyński, Wiceprzewodniczący Rady 

Zbigniew Cisowski oraz Marek Bartoszewski. Odpowiedzi i wyjaśnień udzielili Burmistrz 

Mateusz Kamiński oraz Specjalista ds. zamówień publicznych z Referatu Inwestycji Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie Paulina Skiba.  

 

b) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej złożył Przewodniczący Rady Radosław 

Pełka. 
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Nie było pytań. 

 

c) Informacje o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów przedstawił Komendant 

Komisariatu Policji w Rzgowie nadkom. Robert Kieszek. 

 

Uwagi do sprawozdania mieli radny Jarosław Świerczyński, radny Jan Spałka, 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Cisowski, sołtys sołectwa Kalino Stanisław Hoja, 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski, radna Anna Tumińska – Kubasa, radny 

Zbigniew Waprzko. Nadkom. Robert Kieszek oraz Burmistrz Mateusz Kamiński udzielili 

wyjaśnień i odpowiedzi.  

 

Ad.7.  

Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Rzgów 

porozumienia międzygminnego z Miastem Łódź w sprawie wykonywania zadania 

publicznego polegającego na świadczeniu usług w zakresie zaopatrzenia w wodę dla 

mieszkańców Gminy Rzgów przez Miasto Łódź przedstawiła Dyrektor Gminnego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Rzgowie Beata Jasiukiewicz. Powiedziała, że porozumienie 

dotyczy rejonu położonego w Starej Gadce przy ul. Zastawnej. Firma „VARITEX” będzie 

tam realizowała budowę osiedla domów jednorodzinnych.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski zgłosił uwagi do projektu w zakresie 

okresu zawarcia porozumienia (na czas nieokreślony) oraz terminu jego rozwiązania  

(6 miesięcy od dnia złożenia wypowiedzenia przez jedną ze stron). 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że jest to standardowy zapis i nie widzi  

w nim żadnego zagrożenia. Łódzki ZWiK wybudował z własnej inicjatywy na potrzeby tego 

osiedla sieć wodociągowo - kanalizacyjną a jego mieszkańcy będą jego klientami. Dyrektor 

Beata Jasiukiewicz dodała, że wypowiedzenie umowy zawartej pomiędzy zakładem 

wodociągowym a mieszkańcem naprawdę nie jest prostą sprawą. W przypadku 

wypowiedzenia porozumienia mieszkańców i tak będą chroniły przepisy ustawowe. 

Wiceprzewodniczący Marek Bartoszewski powiedział że jego zdaniem zapis o okresie 

rozwiązania powinien być wykreślony lub przedłużony do 5 lat. Poprosił o opinię w tej 

sprawie mecenas zapewniającą obsługę prawną posiedzenia.  

Adwokat Agata Sobieszek – Krzywicka zgodziła się z Dyrektor Beatą Jasiukiewicz, że 

rozwiązanie umowy o dostawę wody i odbiór ścieków reguluje ściśle ustawa. Umowy 

zawierane będą pomiędzy mieszkańcami terenów przy ul. Zastawnej w Starej Gadce  

a łódzkim ZWiK-iem. Jeśli jedna ze stron projektowanego porozumienia (Miasto Łódź lub 

Gmina Rzgów) wypowie porozumienie to i tak nie będzie to podstawą do rozwiązania już 

podpisanej umowy pomiędzy mieszkańcem a Łódzkim ZWiK-iem. Dodała jeszcze, że 

wprowadzenie do porozumienia jakiegokolwiek okresu wypowiedzenia - w przypadku jej 

zawarcia na czas nieokreślony - ma sens o tyle, że jeśli go nie będzie to będą wtedy 

obowiązywały przepisy kodeksu cywilnego a to oznacza, że będzie można je rozwiązać  

w każdej chwili.  

Wiceprzewodniczący Marek Bartoszewski powiedział, że skoro ustawa o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków jest aktem nadrzędnym 

w stosunku do procedowanego porozumienia to w takim razie zgłasza wniosek formalny  

o usunięcie z niego punktu dotyczącego okresu wypowiedzenia gdyż jego zdaniem to nie ma 

sensu.   
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Radny Jarosław Świerczyński przyznał rację Wiceprzewodniczącemu 

Bartoszewskiemu w kwestii wydłużenia okres wypowiedzenia do 5 lat. Powiedział, że 

popiera złożony przez niego wniosek. 

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że jego zdaniem zapis o możliwości 

rozwiązania oraz jego okresie powinien się w treści porozumienia znaleźć ale proponuje aby 

mówił o tym, że wypowiedzenie umowy (zawartej z mieszkańcem) będzie następować na 

podstawie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poprosił o udzielenie informacji w kwestii 

tego, czy projekt porozumienia był konsultowany z Miastem Łódź. Dodał również, że jego 

zdaniem powinno się wpisać 24-miesięczny okres wypowiedzenia.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że Rada Miejska w Łodzi nie uchwaliła 

jeszcze tego porozumienia więc jest możliwość rozmów w sprawie zmiany terminu 

wypowiedzenia. 

Dyrektor Beata Jasiukiewicz powiedziała, że w związku ze zgłoszonymi uwagami 

konieczny będzie powrót do negocjacji treści porozumienia ze stroną łódzką a Burmistrz 

Kamiński dodał że wycofuje projekt uchwały z dzisiejszego posiedzenia. 

 

Ad.8. 

Projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów 

na lata 2019-2036 przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/111/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2019-2036. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.9.  

Projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2019 przedstawił 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

 

Pytania i uwagi do projektu zadali radny Jarosław Świerczyński, Przewodniczący Rady 

Radosław Pełka, Wiceprzewodniczący Marek Bartoszewski oraz radny Wiesław Gąsiorek 

Burmistrz Rzgowa udzielił wyjaśnień. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  
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W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/112/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatku motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycielom szkół i przedszkoli dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rzgów przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, 

który powiedział, że w związku z nowelizacją ustawy prawo oświatowe wprowadzony został 

gwarantowany dodatek do wynagrodzenia dla nauczycieli pełniących funkcję wychowawcy 

klasy w wysokości min. 300,00 zł miesięcznie. W dniu 5 sierpnia b.r. Zastępca Burmistrza 

Małgorzata Rózga zorganizowała spotkanie z przedstawicielami związków zawodowych 

nauczycieli, przedstawicielem szkół z terenu gminy Rzgów, mecenas oraz pracownika  

ds. oświaty w Urzędzie Miejskim w Rzgowie. Tegoroczny budżet gminy nie uwzględniał 

środków na wprowadzoną podwyżkę wynagrodzenia oraz dodatek w takiej wysokości, jak 

obecnie trzeba będzie wypłacić. Jest to koszt 310 tys. zł (podwyżki wynagrodzeń oraz dodatki 

funkcyjne). W toku przeprowadzonych negocjacji ustalono, ze dodatek będzie przyznawany 

na czas określony nie krótszy niż 4 miesiące i nie dłuższy niż do końca danego roku 

szkolnego. Nie ustalono natomiast wysokości dodatku dla nauczycieli - wychowawców  

w przedszkolach. Po zasięgnięciu informacji w Ministerstwie oświaty okazało się, że  

w świetle nowych przepisów dodatek w kwocie 300 zł nie przysługuje nauczycielom 

przedszkolnym. Projekt uchwały rekomenduje dodatek w minimalnej wysokości z uwagi na 

to, że i tak samorząd dokłada co roku niemal połowę środków do oświaty. 

Następnie głos zabrała przedstawicielka z ramienia ZNP oraz szkół z terenu gminy 

Rzgów, która przedstawiła stanowisko dotyczące przyznawania dodatku funkcyjnego za 

wychowawstwo również nauczycielom przedszkolnym oraz oddziałów „zerówkowych”  

w szkołach podstawowych.  

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za” 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/113/2019 w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatku motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
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wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jan Spałka. 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości przedstawili Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński oraz inspektor ds. 

utrzymania czystości i gospodarki odpadami w Urzędzie Miejskim w Rzgowie Mateusz 

Szczepaniak. Zmiana uchwały wynika z obowiązku informacyjnego w zakresie ochrony 

danych osobowych, który musi być zawarty we wzorze deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.   

 

Nie było pytań. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/114/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Rzgów z Europejskiego 

Stowarzyszenia Wspólnot Przemysłu Tekstylnego (ACTE) przedstawił Burmistrz Mateusz 

Kamiński. Powiedział, że w chwili obecnej Gmina Rzgów jest jedynym polskim członkiem. 

Do stowarzyszenia ACTE należało 52 członków z krajów "starej" Unii Europejskiej: Belgii, 

Hiszpanii, Francji, Włoch, Portugalii, Wielkiej Brytanii oraz Chorwacji. ACTE liczy obecnie 

44 członków. Stowarzyszenie opuściły już m.in. Tuszyn i Miasto Łódź. Rzgów przystąpił do 
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ACTE w 2005 roku, gdyż posiadanie na swoim terenie największego Centrum Handlowego  

w Europie uzasadniało taki ruch. Założeniem stowarzyszenia była obrona przed ekspansją 

krajów azjatyckich na rynku odzieżowym i utrzymanie miejsca pracy w tej branży. Jeszcze w 

2017 r. Łódź wraz ze Rzgowem organizowała walne zgromadzenie ACTE pod 

przewodnictwem prezydent Łodzi, z udziałem Zastępcy Burmistrza Rzgowa Małgorzaty 

Rózgi. Członkostwo jednak nie przynosi gminie wymiernych korzyści, ani ekonomicznych, 

ani wizerunkowych, a promocja jest realizowana z przedsiębiorcami z terenu gminy. 

 

Uwagi do projektu zgłosił radny Jarosław Świerczyński, który powiedział, że jest 

przeciwny wystąpieniu ze stowarzyszenia.  

 

Posiedzenie opuściła radna Anna Tumińska – Kubasa. Stan rady: 13 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za” 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/115/2019 w sprawie wystąpienia Gminy 

Rzgów z Europejskiego Stowarzyszenia Wspólnot Przemysłu Tekstylnego (ACTE). 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Stanisław Zaborowski, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Jan Spałka.. 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński. 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa. 

 

Przerwa: 13:42 – 14:15. Po przerwie powróciła na obrady radna Anna Tumińska-Kubasa. 

Stan rady: 14 radnych. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka powiedział, że w związku z upływającą  

z dniem 31 grudnia b.r. czteroletnią kadencją ławników sądowych Rada Miejska w Rzgowie 

dokona wyboru ławników na kadencję 2020-2023 na sesji październikowej w głosowaniu 

tajnym. Zgodnie z ustawą Prawo o ustroju sądów powszechnych przed przystąpieniem do 

wyborów rada powołuje uchwałą zespół, który przedstawia na sesji swoją opinię  

o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie. Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na jego członków.    

Ostatecznie po dyskusji zaproponowano następujący skład:  

1) radny Kordian Skalski – przewodniczący zespołu; 

2) radny Jarosław Świerczyński – członek zespołu; 

3) radna Kamila Kuźnicka – członek zespołu; 

4) radny Przemysław Szczech – członek zespołu.  

 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w zespole. 
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za” 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/116/2019 w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński. 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał uzasadnienie do projektu uchwały: 

„Zgodnie z art. 162 § 9 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. z 2019 r. poz. 52, poz. 60, poz. 125) rada gminy zasięga od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników sądowych. 

Obowiązek podjęcia uchwały wynika z nałożonej na radę gminy delegacji ustawowej, o której 

mowa wyżej, co czyni przedmiotową uchwałę za zasadną.” 

 

Pytania zadał radny Jarosław Świerczyński, odpowiedzi udzielił Radosław Pełka.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/117/2019 w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Bronisin 

Dworski rejon ul. Pogodnej przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa w Urzędzie Miejskim w Rzgowie Justyna Pierzyńska. Powiedziała, że w dniu  

24 kwietnia b.r. została podjęta przez Radę Miejską uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego dla części Bronisina Dworskiego rejon ul. Pogodnej. Po 
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przeanalizowaniu obszaru planu wraz z projektantem stwierdzono, że teren obejmuje działkę 

gminną, na której aktualnie dokonywany jest remont lokali mieszkalnych. W poprzednim 

planie działkę przeznaczono pod rozbudowę istniejącej remizy (która się na niej nie znajduje). 

W studium będzie to teren mieszkaniowy i ponieważ część tego planu objęta jest gruntami 

kl. III koniecznym więc będzie uzyskanie zgody ministra na zmianę ich przeznaczenia. 

Procedura ta może się przeciągnąć w czasie a ponieważ nie ma przeszkód dla kontynuowania 

procedury w pozostałej części obszaru objętego planem (działka gminna nr 122 z lokalami 

mieszkalnymi) dzieli się go na dwa etapy, które będą odrębnie uchwalane. 

 

Nie było pytań. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/118/2019 o zmianie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części miejscowości Bronisin Dworski rejon ul. Pogodnej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie  

(mjr Sucharskiego) przedstawiła Kierownik Justyna Pierzyńska, która powiedziała, że 

zarówno ten projekt jak i dwa kolejne dotyczą nazw dla istniejących już ulic. W czasie 

sporządzania list wyborców wyszły na jaw pewne rozbieżności – inne adresy figurują przy 

zameldowaniu, inne funkcjonują w GUS-się a jeszcze inne są wpisane w starych uchwałach 

z lat 70-tych, które straciły już swą  moc. W przedstawionych projektach uchwał (druki od 10 

do 12) proponuje się nadać takie nazwy ulic pod jakimi są zameldowani mieszkańcy.  

 

Nie było pytań. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/119/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 
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„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania (nazwa ulicy: Józefa Bema).  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/120/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania (nazwa ulicy: Mickiewicza).  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/121/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka, powiedział, że złożył wniosek o nadanie tytułu 

„Honorowego Obywatela Gminy Rzgów” Panu Piotrowi Salskiemu. W uzasadnieniu wskazał 

m.in. że był on członkiem Społecznego Komitetu Budowy Wodociągów i Kanalizacji  

w Rzgowie, społecznym Zastępcą Wójta Gminy Rzgów, członkiem Zarządu Gminy Rzgów  

a także radnym I, II, III, IV i VI kadencji Rady Gminy Rzgów a od 2006 roku Rady Miejskiej  

w Rzgowie. Był też jednym z inicjatorów utworzenia miesięcznika ”Rzgów Nasza Gmina”. 

Obszerniejszą charakterystykę życia i zasług p. Piotra Salskiego przygotował  

i odczytał Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski.  

Sołtys sołectwa Kalino Stanisław Hoja poparł w całej rozciągłości wniosek o nadanie 

tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Rzgów” Panu Salskiemu.  
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Nie było uwag. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIII/122/2019 w sprawie nadania godności 

Honorowego Obywatela Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Paweł Redzynia. 

 

Ad.20. 

Interpelacje radnych: 

 

W dniu 5 sierpnia b.r. wpłynęła interpelacja radnego Rafała Kluczyńskiego w sprawie 

możliwości wykonania instalacji kanalizacyjnej w ulicy Bema. Przewodniczący Radosław 

Pełka odczytał jej treść. Następnie Burmistrz w kilku słowach udzielił odpowiedzi na nią. Jest 

już też zamieszczona na stronie BIP Urzędu. 

 

Zapytania radnych: 

 

- radny Jarosław Świerczyński w sprawach: 

• pogłosek dotyczących zamknięcia koła fotograficznego „Blenda”; 

• kontenerów PCK na używaną odzież zlokalizowanych przy kościele w Rzgowie; 

• obligacji Gminy Rzgów - na jakiem etapie jest ich emisja; 

• barierek przy ul. Ogrodowej; 

• likwidacji punktu kasowego w Urzędzie Miejskim w Rzgowie;  

• rozmów z gazownią (PSG) dotyczących projektu gazowej obwodnicy Łodzi. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński udzielił odpowiedzi i wyjaśnień.  

 

- radny Jan Spałka w sprawie działalności firmy Jantar Sp. z o.o. – odpowiedzi udzielili p.o. 

Kierownika Referatu Komunalnego w Urzędzie Miejskim w Rzgowie Adam Stawiany oraz 

Burmistrz Mateusz Kamiński. 

 

- radny Zbigniew Waprzko w sprawach: 

• wymiany instalacji elektrycznej w Szkole Podstawowej w Kalinie i zarezerwowania 

w przyszłorocznym budżecie gminy środków w wysokości ok. 50 tys. zł na ten cel; 

• zlecenia prac w zakresie wyrównania hałdy ziemi oraz uprzątnięcia gruzu na boisku 

przy SP w Kalinie przed nowym rokiem szkolnym. 
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- radny Kordian Skalski w sprawie przebudowy, odnowienia i zmiany aranżacji placu zabaw 

w Rzgowie – odpowiedzi udzielił Burmistrz Mateusz Kamiński;  

 

- radny Rafał Kluczyński w sprawie składowiska śmieci na działce za rondem przy  

ul. Rudzkiej; 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski w sprawach: 

• montażu dwóch spowalniaczy na drodze powiatowej w Grodzisku przed dożynkami 

gminnymi; 

• poszerzenia ul. Glinianej w Grodzisku 

 

Ad.21. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

 

- współwłaściciel firmy zlokalizowanej przy ul. Kusocińskiego w Rzgowie w sprawie 

poszerzenia tej ulicy; 

 

- Przewodniczący Rady Radosław Pełka w sprawie zaproszeń: 

 

• z Gminnej Biblioteki Publicznej w Rzgowie oraz Gminnego Ośrodka Kultury  

w Rzgowie na Narodowe Czytanie, które odbędzie się w piątek 6 września b.r.  

o godz. 1700 w Parku Miejskim przy. Pl. 500-lecia; 

• do udziału w zawodach wędkarskich, które odbędą się w sobotę 24 sierpnia b.r. 

o godz.: 900 na zbiorniku wodnym w Rzgowie przy ul. Zielonej; 

• do udziału w dożynkach powiatowo-gminne 2019 w Koluszkach w dniu 8 września 

b.r.; 

• do udziału w Dniach Rzgowa. 

 

Przewodniczący Radosław Pełka odczytał również pismo od Burmistrza Storożyńca 

skierowane m.in. do Rady Miejskiej w Rzgowie będące prośbą o udzielenie pomocy - 

partnerskiej gminie na Ukrainie – w związku ze zniszczeniami dokonanymi tam przez 

gradobicie. Poruszył również kwestię oczyszczenia działki, na której znajduje się parking 

przy ul. Grodziskiej w Rzgowie - aż do samej rzeki.  

 

- Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński w sprawie zaproszenia przez Marszałka 

Województwa Łódzkiego oraz Starosty Łowickiego do udziału w dożynkach wojewódzkich 

w Walewicach w dn. 25 sierpnia b.r. Przypomniał również, że w dn. 1 września odbędą się 

obchody 80 rocznicy wybuchu II wojny światowej. W programie m.in. o godz. 1100 zbiórka 

pod kościołem OSP z terenu gminy a o godz. 1130 msza św. z udziałem orkiestry dętej. Po 

mszy uroczyste złożenie kwiatów na grobie Nieznanego Żołnierza. Zaprosił również 

wszystkich na Dożynki Gminne 2019 w Grodzisku w dniu 8 września b.r.  

12 września 2019 r. w godzinach popołudniowych odbędzie się natomiast uroczystość 

ekumeniczna z udziałem  żołnierzy niemieckich uczestniczących w pracach porządkowych 

przy grobach poległych pochowanych na cmentarzu wojennym w Starej Gadce. 

  

 Ad. 22. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 

16.19 zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XIII sesji znajduje się na stronach: 
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- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2019; 

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:      Obradom przewodniczył: 

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

